
Interpelácia č. 154/2017   
 
 
10. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 6.11.2017  
 
 
Tomko: 
Chcem sa spýtať ohľadom kanalizačných vpustí, určite sa pamätáte jak som interpeloval. Čo 
sa pohlo na Ulici SNP, sídlisko Juh okolo tých kanalizačných vpustí? Robí sa dačo okolo 
toho, alebo tam bude tá diera nekonečná? 
 
Ing. Timečko: 
Ja mám len takú informáciu, že 26.10. sa robilo miestne zisťovanie a všetky závady, ktoré 
boli, boli spísané a postupne sa budú odstraňovať. Pán Ing. Bogda s VVS, s pracovníkom 
VVS prešli tieto všetky nepriaznivé stavy na kanalizačných poklopoch a vpustiach a postupne 
sa budú odstraňovať.  
 
Tomko: 
Termín nemáme nejaký, termín tam.  
 
Ing. Timečko: 
Pýtal som sa  na termín, prakticky vodárne povedali, že v rámci toho,  čo bude možné 
vyriešiť, budú postupne realizovať tieto veci. Termín nebol daný.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


